
Bestyrelsesmøde d. 2024.08.12  
 
Referat 
Tid & sted  

Fysisk i spejderhytten - Mandag d. 12. August. 2024  kl.16.00 – ca. 18.00 

Deltagere Mette Klinge 
Flemming ’Fleus’ Berg 
Elisabeth Andersen 
Ulla 
Rasmus Østergaard 

 

Afbud  
 

 

 
1. Pænt goddag  
   
2. Valg af referent 

 
a. Elisabeth 

 
3. Orientering og dagsordenspunkter fra formanden, ledere mm.  

  
a. Hvordan gik Sæby’ 500 års fødselsdag i 2024 

● P-vagter: Indtjening ca. 3500 kr. herfra skal der trækkes udgifter til p.billetter + mad 
og drikke. Men havnen/kommunen har oplyst, at vi får et beløb fra dem som tak for 
at vi har varetaget opgaven. Derudover har lederne snakket om at vi nu har vist 
fanen over for havnen og kommunen om at vi kan stille et hold og hjælpe med disse 
opgaver.  

● Arrangement lørdag m. bål og tømmerflåde: Det var ikke meget besøgt, men vi var 
der.  
 

b. Krydstogt Vagter 
● Hvordan er det gået?  

- Vi skulle have haft en vagt i går d. 11/8, men skibet blev aflyst i havnen. Så 
vi har desværre ingen vagter i år . (men vi vil gerne fokusere mere på denne 
opgave, da vi får 110 kr i timen og vi skal bare stå der, selv om der er langt 
derop) 
 

c. Rock på Knivholt 
● Hvordan er det gået? 

Det gik rigtig godt, men der er plads til forbedring i forhold til følgende. 
- Mad, der skal vi have en bedre aftale med noget der kan transporteres ned 

til de 4 pladser.  
- Thomas der står for det, skal opfordres til at give os opgaver vi muligvis 

ender med at have, fx. minestrimmel op mod lighthouse.  
 

d. Cykelsponsorløb 
● Hvordan er det gået? 

- Der kom 21.000 kr. ind 
- Firmasponsorater er noget der kan give noget og noget vi skal brede viden 

ud om til grupperådsmødet til forældrene, så de ved hvordan man gør. 
 

e. Sct.hans 
● Hvordan er det gået? 



- Vi har fået erfaring med hvor bålet skal stå i forhold til publikum.  
- Vi får 3000 kr. for denne opgave.  
- Her stod vi med snobrød og vi tænker vi næste år måske skal lave 

pandekager, da andre spejdergrupper i nærområdet står med snobrød. 
 

 
f. Gruppetur 20-22 september (uge 38) 

● Temaet bliver i år Naturnørd.  
● Opgaver i bestyrelsen.  

- Velkommen fredag til aftensmad sammen med lederne, hvis man tilmelder 
sig  - her gennemgås programmet for weekenden.  

- Søndagsløb hvor der er en bestyrelsespost.  
- Oprydning/rengøring i køkkenet og hjælpe med at feje hytten.  

Følgende forældre kan deltage fra bestyrelsen: Mette Klinge, Ulla som gerne vil 
hjælpe i køkkenet i løbet af weekenden.  

● Første år uden helstegt pattegris.  
 

g. Rengøring i spejderhuset; plan for resten af 2024. 
● Rasmus skal tjekke op på dette.  

Der ønskes en hovedrengøring i uge 34.  
 

h. Indtægter 2024: status og opgaver 
i. Butikker der vil have reklamer i pløkken - Mette K og Mathias har gået en tur - 

hvordan er det gået?  
Det har ikke rigtigt givet noget, men vi arbejder videre med projektet.  
 

i. Opgaver ved et musikarrangement i februar v. fleus.  
● Ved vi mere endnu? 

Måske det ikke bliver til noget, da mange af kræfterne går på og planlægger den 
store musikfest i 2025, men vi afventer.  
 

4. Nyt fra udvalg 
 

a. Arbejdsdag d. 31/8. kl. 9-15 i Skovmandshytten.  
b. Juletræer - der hvor vi plejer at købe dem, der stiger priserne voldsomt i år.  

Der hvor vi plejer at købe juletræer, plejer vi at give 80 kr. pr. træ, og her stiger prisen med 50 
kr. pr. stk. Vi fortsætter med juletræer og overvejer om prisen skal være den samme eller skal 
sættes lidt op - men afventer lige og se hvad prisen kommer til at ligge på i resten af byen. 
Hvis nogen gerne vil med ud og mærke de juletræer vi skal have i år, så skal man bare sige til.  

 
5. Nyt fra kasserer 

 
a. Status på økonomi  

● ca. 200.000kr stående sammenlagt på alle kontierne.   
● Stadig som udgangspunkt en sund økonomi, men vi skal gerne have flere 

medlemmer og flere løsninger der hjælper på økonomien.  
● Vi skal også huske at der er gået en del til vedligehold og forbedringer på hytten de 

sidste år.  
● Vi har et hængeparti i forhold til at at få lavet en ny pris på udlejning af 

Skovmandshytten og få den gjort synlig på hjemmesiden, da forældre og skoler 
gerne vil låne den. Dette vil også kunne give os en form for indtjening.  
 

b. Fondssøgning  
● Der arbejdes på Fonde til el i den gamle jagthytte ved Skovmandshytten. 
● Der er ikke kommet flere penge ind til Solceller på Senior hytten, så lykkes det ikke 

at få flere penge til dette, bliver det ikke til noget.  
● Fonden på 10.000 kr. til bålgrej, arbejdes der pt på at finde det bedste grej. 



 
 

6. Næste Bestyrelsesmøde? 
● D. 22/10 kl. 16-18 i spejderhuset.  

 
  

7. Evt. 
 

a. Børnekulturnatten d. 6/9 kl. 15-21 

●  Vi serverer pandekager og skumfiduser.  

b. Sæbygaard Slot d. 7/9 ca. kl. 10-13  
● De fejrer et eller andet, og vi er inviteret til at være der og lave bål med snobrød, 

hvor alt er klart og vi skal “bare” møde op.  
c. Sov ude d. 7/9 kl. 16 til d.  8/9  kl. 9 

●  
d. Privatskolen d. 18/9 kl. 9-12. 

● Mette Klinge kan hjælpe til, hvis der er en leder eller to også kan.   
e. Spejder Opstart i uge 34, Mette klinge laver en plakat og forsøger sig med Aula på skolerne i 

Sæby.  
 

 
Med spejderhilsener 

Bestyrelsen 
Afbud til: Mette Klinge 

bestyrelsen@dds-saeby.d 
 


